
Zápis ze zasedání školské komise MČ Praha-Libuš

Datum: 18. 4. 2024 18:00—19:10

Přítomni: Mgr. Michaela Novotná Burdová, Ing.Jiří Hlavnička, Mgr. Tomáš Dollinger, Petra

Plecitá, Dis., Bc. Lucie Chmelířová

On-line: -

Omluveni: MUDr. Radka Szotkowská, Zdenka Dubová, Ing. Lenka Koudelková

Hosté: Mgr. Kateřina Turnové

Program:

1. Zahájení

2. Vystoupení místostarostky Mgr. Kateřiny Turnové

3. Centrum volnočasových aktivit MČ Praha-Libuš

4. Informace ze setkání KPR na radnici MČ Praha 12, skupina Rodiny, dětí a mládež

5. Aktuální situace Spolku rodičů při ZŠ Meteo

6. Stanovenítermínu příštího jednání ŠK

7. Různé

8. Závěr

Ad 1.

Paní předsedkyně zahájila zasedání školské komise v 18:00 a členové komise schválili navržený

program.

Z celkového počtu 7 Členů ŠK přítomno 4 — hlasování: 4 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 2.

Paní místostarostka informovala o stabilizaci pedagogických pracovníků na ZŠ Meteorologická. Je

plánovaná pasportizace všech škol, přístavba ZŠ Písnice získala stavební povolení, připravuje se

projekt na rozšíření MŠ Ke Kašně. Hřiště u Klubu Junior bude ve zkušebním provozu otevřeno pro

veřejnost pouze o víkendech.

Na dotaz paní předsedkyně školské komise informovala paní místostarostka o fungování a rozpočtu

autobusu Uličník (prevence kriminality dětí a mládeže).

Ad 3.

MČ bylo zřízeno Centrum volnočasových aktivit, které bude sídlit v Klubu Junior. Aktuálně je

vyhlášeno výběrové řízení na vedoucího centra. Centrum bude spravovat Klub Junior a kluby seniorů.

Na dotaz paní předsedkyně školské komise informovala paní místostarostka o plánovaném jednání

ohledně možnosti zřízení v Centru zázemí pro dětskou skupinu.



Ad 4.

Paní Plecitá informovala o proběhlé schůzce pracovní skupiny pro rodiny, děti a mládež Komunitního

plánu rozvoje sociálních služeb na území MČ Praha 12 a MČ Praha—Libuš pro roky 2026—2030.

Ad 5.

Paní Plecitá popsala aktuální situaci ve spolku. Skončila předsedkyně výboru, spolek obdržel dotace

na plánované akce, ale potýká se s nedostatkem členů i dobrovolníků. Rozhodnutí, zda bude spolek

pokračovat, bude známo k 30. 6. 2024.

Ad 6.

Příštijednání ŠK se bude konat ve čtvrtek 20. 6. 2024. Pozvánku rozešle paní předsedkyně školské

komise.

Ad 7.

Pan Dollinger se dotazoval na umístění kamer na ZŠ Meteorologická. Paní místostarostka uvedla, že

kamery budou pouze na chodbách a v šatnách.

Paní Plecitá poděkovala za úpravu přechodu u ZŠ Meteorologická.

Ad 8.

Paní předsedkyně všem poděkovala za účast a ukončila zasedániv 19:10 hodin.

Správnost obsahu jednání a zápisu potvrzuje:

   Mgr.

předsedkyně školské komise

aea OVO na Uf 0V3


